

An important article by Dr **JILLIAN HORTON** is a must read : Politics is Broken; the moral authority of our institutions is broken. **The emergency brake that we thought was there to save us is broken.** Put bluntly, the foolish self-styled leaders have chosen to sacrifice you in order to get re-elected. The most fragile case is that of Alberta. So, my Albertan friends and other Canadians, raise your voices louder as you take to the streets to help Dr. **Joe Vipond** pressure irresponsible politicians to restore sanitary measures to protect you against the Chinese Wuhan virus.

Un article important du Dr **JILLIAN HORTON** est à lire absolument : La politique est brisée; l'autorité morale de nos institutions est brisée. **Le frein d'urgence que nous pensions être là pour nous sauver est cassé.** En termes clairs, les naïfs soi-disant leaders ont choisi de vous sacrifier pour se faire réélire. Le cas le plus frappant est celui de l'Alberta. Alors, mes amis Albertains et les autres Canadiens, levez vos voix plus fort en descendant dans la rue pour aider le Dr **Joe Vipond** à faire pression les politiciens irresponsables pour rétablir les mesures sanitaires afin de vous protéger contre ce virus chinois de Wuhan.

<https://twitter.com/jvipondmd/status/1423043246104604674>

<https://www.thestar.com/opinion/contributors/2021/08/04/canadas-emergency-brake-is-broken.html>